
OBEC  CHRTNÍČ 

Zápis z jednání zastupitelstva obce ze dne 25. 3. 2019 

 

 

Jednání zastupitelstva zahájeno v 19:00 hod. 

Na jednání přítomno 7 zastupitelů. 

 

 

Program: 

 

Starosta obce, dále předsedající, zahájil zasedání zastupitelstva návrhem na schválení 

programu jednání: 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje program jednání dne 25. 3. 2019  takto: 

 

1. LD Chraňbož 

2. DSO Haberska 

3. Příspěvek Gastrofestival 

4. POVV 

5. DSO Plynofikace Ledečska 

6. Seznámení s výsledkem inventarizace za rok 2018 

7. Smlouva KSUSV vjezdy 

8. Doplatek vjezdy 

9. Výročí hasiči - příspěvek 

10. Dotace odpady 

11. Různé 

                

 

Před hlasováním byla dána zastupitelům možnost se k uvedeným bodům vyjádřit. 

Žádný jiný návrh podán nebyl. 

 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Program zasedání zastupitelstva dne 25. 3. 2019 byl schválen. 

 

1. 

Pan J. Vrána informoval zastupitele o dění v LD Chraňbož. Seznámil zastupitele se 

situací stavby sídla LD, včetně dalších možností výstavby.   

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo bere informace z LD na vědomí a schvaluje variantu dostavby sídla LD 

ve variantě společné budovy pro sídlo LD a byt ředitele LD v jedné budově.  

 



 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Usnesení č.1-25-3-19 bylo schváleno. 

 

2. 

Předsedající předložil zastupitelům „Zprávu o výsledku hospodaření DSO Haberska za 

rok 2018“  a „Závěrečný účet DSO Haberska za rok 2018“. Seznámil zastupitele 

s žádostí obcí Lučice a Radostín o přijetí do DSO Haberska. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje „Zprávu o výsledku hospodaření DSO Haberska za rok 

2018“ a schvaluje „Závěrečný účet DSO Haberska za rok 2018“. Zastupitelé souhlasí 

s přijetím obcí Lučice a Radostín do DSO Haberska. 

 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 2-25-3-19 bylo schváleno. 

 

3. 

Předsedající seznámil zastupitele s žádostí MAS Královská stezka o příspěvek na 

pořádání Gastrofestivalu Habry ve výši 10 000,-  Kč. Výše příspěvku byla 

odsouhlasena na členské schůzi DSO Haberska. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje poskytnutí příspěvku na pořádání Gastrofestivalu Habry ve 

výši 10 000,- Kč. 

 

Pro: 5 Proti: 2 (Poláček, Fanta)  Zdržel se: 0 

 

Usnesení č.3-25-3-19 bylo schváleno. 

4. 

Předsedající seznámil zastupitele s dotačním titulem POVV pro rok 2019. Navrhuje o 

dotaci požádat. Účel dotace bude upřesněn před podáním žádosti. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje podání žádosti o dotaci POVV 2019 

 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Usnesení č.4-25-3-19 bylo schváleno. 

 

 

 

 



5. 

Předsedající předložil zastupitelům „ Závěrečný účet DSO Plynofikace Ledečska za 

rok 2018“ . 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje  „ Závěrečný účet DSO Plynofikace Ledečska za rok 2018“ . 

. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Usnesení č.5-25-3-19 bylo schváleno. 

 

6. 

Účetní obce p. Prosová seznámila zastupitele s výsledky inventarizace za rok 2018. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelé souhlasí se zprávou o výsledku inventarizace za rok 2018. 

 

Pro:7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Usnesení č.6-25-3-19 bylo schváleno. 

 

 

7. 

 

 Předsedající seznámil zastupitele s cenovou nabídkou KSUS Vysočiny na pokládku 

asfaltu do vjezdů. Skutečná cena se ve výsledku může změnit dle skutečně 

spotřebovaného materiálu. 

Jiný návrh podán nebyl. 

 

 Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo souhlasí s cenovou nabídkou KSUS Vysočiny na pokládku asfaltu 

v obci Chrtníč a schvaluje odeslání objednávky prací dle předložené cenové nabídky.  

 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Usnesení č.7-25-3-19 bylo schváleno. 

 

8. 

 

Předsedající navrhl na základě cenové nabídky asfaltování vjezdů na MK a její výše, 

nepožadovat příspěvek od majitelů nemovitostí za asfaltování. O možném doplatku 

bez konkrétní výše rozhodlo zastupitelstvo na zasedání 9. 6. 2018. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo souhlasí, aby asfaltování vjezdů na MK hradila v plné výši obec. 

 



Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 1 (Vrána)  

 

Usnesení č.8-25-3-19 bylo schváleno. 

 

9. 

Předsedající navrhl finančně podpořit výročí 120 let založení SDH Chrtníč ve výši 

12 000,- Kč 

 

Jiný návrh podán nebyl. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo souhlasí s příspěvkem 12000,- Kč na výročí 120 let SDH Chrtníč 

 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Usnesení č.9-25-3-19 bylo schváleno. 

 

10. 

 

Předsedající seznámil zastupitele se schválenou dotací Kraje Vysočina na zpevněné 

plochy pod kontejnery na odpad. Krajem bylo schváleno 50% požadované částky. 

Navrhuje realizovat projekt firmou AQUA-INVEST Praha spol. s.r.o., na základě jejíž 

cenové nabídky bylo o dotaci žádáno. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje realizaci zpevněných ploch pod kontejnery na odpad firmou 

AQUA-INVEST Praha spol.  s.r.o.  

  

 

Pro:6 Proti: 0 Zdržel se: 1 

 

Usnesení č.10-25-3-19 bylo schváleno. 

 

11. 

 

Předsedající informoval zastupitele: 

- o průběhu stavebního řízení – výstavby rybníka  

- o stavu ÚP Chrtníč 

- o nákupu hasicích přístrojů do budovy OÚ a hasičské zbrojnice 

 

 

Zastupitelstvo bere informace starosty obce na vědomí. 

 

 

 



 

 

 

Zapsal dne 1. 4.  2019  

    Jakub Vavřička                                        

 

 

                                                                             

                                                                                       Roman Čálek 

                                                                                        starosta obce 

 

 

         Ověřil : 

 

 

 

 

           

 


